
Oświadczenie złożone 
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Oświadczenie skierowane do ministra środowiska Marcina Korolca 

Szanowny Panie Ministrze! 

Pragnę poprosić Pana o wyjaśnienia dotyczące tego, dlaczego do dnia dzisiejszego nie wprowadzono re-

gulacji prawnych mogących zmniejszyć uciążliwości emitowanych odorantów do poziomu zgodnego z nor-

mą EN 13725:2003? 

Od 2001 r., od momentu, kiedy uchwalono prawo ochrony środowiska, leży to w gestii ministra środowi-

ska, jednak do chwili obecnej nie doszło, według mojej wiedzy, do wydania stosowanego rozporządzenia. 

Z posiadanych przeze mnie informacji wynika także, że mimo prac grupy roboczej ministerstwa nie uchwa-

lono ustawy o przeciwdziałaniu uciążliwości zapachowej. 

Zarówno ja, jak i mieszkańcy mojego miasta narażeni jesteśmy często na uciążliwe zanieczyszczenia po-

wietrza przez zakłady przetwarzające między innymi odpady zwierzęce. Wieczorami smród nasila się do tego 

stopnia, że mieszkańcy Piły zmuszeni są zamykać okna w obawie przed odorem padliny. Odstrasza to tury-

stów, klientów hoteli i jest dokuczliwe dla każdego mieszkańca. Bezskutecznie oczekujemy na reakcję sto-

sownych organów państwa. Ta nie jest jednak możliwa bez odpowiedniego rozporządzenia. Domagamy się 

postępu i zakończenia prac nad wydaniem tego rozporządzenia. 

Z poważaniem 

Mieczysław Augustyn 




